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British thrash masters EVILE deliver their most personal and meticulous album to date!

Since their formation in 2004, British thrash masters EVILE have been turning heads and taking names,

delivering pure thrash offerings blended with an uncompromising death metal assault. This summer,

following their latest, critically acclaimed album, Hell Unleashed (2021), July 14, 2023 sees the four-piece

strike again with their sixth full-length offering, entitled The Unknown, via Napalm Records!

This time, EVILE prove that they are more than just a thrash band, churning out slower tempos with a

heavier approach. In addition, melodic vocals meet serious, in-depth lyrical topics – ranging from

depression, overcoming loss and recurring nightmares, self-esteem and image, to more personal themes

like living with dementia, struggling through the music industry and even the concerns of becoming a

new parent. On The Unknown, EVILE – fronted by vocalist and guitarist Ol Drake – are more profound,

personal and deep, while also proving heavier, stronger and more raucous than ever! Songs such as the

epic title track, "The Unknown", showcase the band's haunting elements, balancing a dark, melodic and

almost mesmerizing vibe with colossal, heavy riffage and thundering drums. While "When Mortal Coils

Shed“ doubles down on the stirring, "new" side of EVILE, explosive tracks such as "Reap What You Sow"

and "Monolith" leave nothing but a hammering world of sound building up to a stomping thrash

manifesto!

The Unknown unchains the rampant songwriting talent of these British thrash metal frontrunners,

proving that thrash does not always have to be fast-paced. It can also be in-your-face with outstanding

musical skill, without fear of showing a still unknown face of lyrical depth and an enthralling, versatile,

brave modern metal sound!

Mit The Unknown liefern die britischen Thrash Metal Meister EVILE ihr bisher persönlichstes Album

ab!

Seit ihrer Gründung im Jahr 2004 haben die britischen EVILE ihrem Namen alle Ehre gemacht, und liefern

seither ein fettes Paket aus Thrash gespickt mit einer kompromisslosen Note Death Metal. Nach

Veröffentlichung ihres von der Kritik gefeierten Albums, Hell Unleashed (2021), schlägt das Quartett

noch in diesem Sommer, am 14. Juli 2023, mit ihrem sechsten Longplayer The Unknown über Napalm

Records wieder zu!

Doch dieses Mal beweisen EVILE, dass sie mehr als nur eine Thrash Band sind. Langsamere Tempi mit

einem härteren Ansatz treffen auf melodischen Gesang und ernste, tiefgründige Themen – von



Depressionen, der Überwindung von Verlust und wiederkehrenden Albträumen, Selbstwertgefühl bis hin

zu persönlicheren Themen wie dem Leben mit Demenz, dem Kampf in der Musikindustrie bis hin zu den

Sorgen, Eltern zu werden. Auf The Unknown präsentieren sich EVILE – angeführt von Sänger und

Gitarrist Ol Drake – tiefgründiger und persönlicher, und gleichzeitig härter, stärker und rauer als je zuvor!

Songs wie der epische Titeltrack "The Unknown" zeigen die bewegenden Elemente des Albums und

balancieren auf einem dunklen, melodischen, fast hypnotisierenden Vibe mit kolossalen, schweren Riffs

und donnernden Drums. Während "When Mortal Coils Shed" die mitreißende, "neue" Seite von EVILE

unterstreicht, hinterlassen explosive Tracks wie "Reap What You Sow" und "Monolith" nichts als eine

hämmernde Klangwelt, die sich zu einem stampfenden Thrash Metal Manifest aufbaut.

The Unknown entfesselt das ungezügelte Songwriting-Talent der britischen Thrash Metal Spitzenreiter

und beweist, dass Thrash nicht immer rasant sein muss. Herausragendes musikalisches Können, ohne

Angst zu haben, ein bislang noch "unbekanntes" Gesicht von lyrischer Tiefe zu zeigen, macht The

Unknown zu einem packenden, vielseitigen, mutigen und modernen Thrash Metal Album!


